

DATE : March 9, 2026

Ref : SNM/OC/22/26

الكويت في : 09 مارس 2026

المرجع : SNM/OC/22/26

To : Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject : Disclosure of Material Information
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C).

الموضوع : الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
لشركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع).

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11) .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11) .

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،



د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader

Vice Chairman & CEO



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	March 9, 2026	التاريخ:
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
SANAM Group Holding Company K.P.S.C		شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع
Material Information:		المعلومات الجوهرية:
<p>We would like to inform you that the Board of Directors of SANAM Group Holding Company held its meeting today, Monday, 09/03/2026, during which the Board approved the entry of the subsidiary SANAM Capital Holding Company, which owns MEDCAP Medical Company, into a partnership with a specialized medical company. This will be carried out through the acquisition by MEDCAP Medical Company of a medical center.</p> <p>This may result in an amendment to the ownership structure of MEDCAP Medical Company, whereby the ownership of SANAM Capital Holding Company would become 45%, after obtaining the approval of the relevant regulatory authorities.</p>		<p>نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة مجموعة سنام القابضة قد أجمع اليوم الاثنين الموافق 2026/03/09 ، حيث وافق على دخول الشركة التابعة سنام كابيتال القابضة المالكة لشركة ميدكاب الطبية في شراكة مع إحدى الشركات الطبية المتخصصة ، وذلك من خلال استحواد شركة ميدكاب الطبية على أحد المراكز الطبية ، وقد ينتج عن ذلك تعديل هيكل ملكية شركة ميدكاب الطبية لتصبح نسبة ملكية شركة سنام كابيتال القابضة 45% ، بعد أخذ موافقة الجهات الرقابية .</p>
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
The financial impact will be disclosed at a later stage.		سيتم الإفصاح عن الأثر المالي لاحقاً .

7/18